



Protokoll styrelsemöte S24

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Tobias Johannesson	Industrimästare fr.o.m. §7
	Erik Iveroth	Överphös
	Christian Lindgren	SRD-ordförande
	Jessika Nilsson	Programmästare fr.o.m §7
	Joakim Andersson	Källarmästare
	Björn Nilsson	Revisor
	Sofia Mattsson	

§1	OFMÖ	Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 12:11
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes
§3	Adjungeringar	Sofia Mattsson adjungerades
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes med tillägget §9.5 Entledigande av funktionär
§5	Föregående mötes protokoll	Protokoll 20, 21 och 22 godkändes ej.
§6	Beslutsuppföljning	Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
16	Telefonabonnemang	Tobias	S10	S24
18	Policydokument	Erik	S10	S26
23	Styrelsemys	Sofie	S16	S24
27	Funktionärsbestick	Olof	S17	S24
30	Styrelsetröjor	Felix	S21	S24
31	D du-bidrag	Sofie	S21	S24

Styrelsen beslutade:

att Tobias gör en prisjämförelse på de förslag som han har letat fram.

att mästarna skickar in 2-3 frågor till Erik för utformningen av sektionenkäten. Så att vi sedan kan planera myset vidare.

att punkten funktionärsbestick bordlägges till nästa möte.

att Felix mejlar ut tryckförslag till styrelsemedlemmarna så att man kan rösta på det förslag som är snyggast. Han meddelar att studenttryck eventuellt till nästa år kan tänkas att använda en annan tryckmetod till Tactel loggan så att priserna kan bli billigare.



- att punkten D'du bidrag bordlägges till nästa möte då Sofie har mejlat Nora men väntar på svar.
- §7 Utskottsrapporter SRD har inte haft något möte sen senast. Men dock har Christian och Fredrik representerat D-sektionen på SRXmötet.
- Erik har inget att rapportera mer än att det ser bra ut och det verkar som att nollningen går plus. Har tackfesten kvar att planera.
- DWWW har haft möte med medlemmarna samt ett intromöte för de nytillkomna.
- Källarmästeriet har lagat stolar och det gamla nyckelskåpet. Även skött lite administrativa saker.
- Anders har beställt varor från Delicato, leveransen kommer imorgon. De första burkarna från returpack har hämtats.
- Programmästeriet har anordnat en magicturning.
- Industrimästeriet har satt datum för sitt shippte den 6/11.
- §8 Ekonomisk status Sexet verkar gå bra (plus) i år. Vi har haft höga priser för sittningar och lagat billig mat samt sålt mycket sprit.
- Nollningen är nästan färdig lite faktureringsarbete kvar.
- Utedischot är snart klart endast, tackfesten kvar.
- §9 Uppsnyggning av RåsenbaD Erik presenterade Carolinas och Annas förslag med "bildkarta" och prisuppgifter.
- Styrelsen **beslöt** att ej rösta igenom Carolinas och Annas förslag.
- §9.5 Entledigande av funktionär Styrelsen **beslöt** att ej enlediga Sofia Mattsson som posten Valberedningsrepresentant. utan ta upp det på HTM2.
- §10 Datum för nästa möte Inget möte nästa vecka.
- §11 Övrigt DTX punkten tas upp på nytt. Kommer fram till att vi behöver ej släppa in dem. Man kan använda tiden åt ett annat gyckel.
- De skötte sig dåligt redan 2007. Nu är de defintivt portade som grupp, de hade sin andra chans. Men försvinner nu då de drar med sig icke studenter till sittningarna och det går emot våra permanenta- och tillfälliga-alkoholtillstånd. Styrelsen **beslöt** att DTX i framtiden är portade som grupp från D.sektionens evenemang, både som deltagare och för gyckel.
- Jessika undrar om styrelsen måste godkänna inköp av nya märken? Så länge hon håller sig till inköp under 1000 kr så måste hon ej redovisa detta för Fredrik.
- §12 Meddelanden Christian meddelar att det snart är dags för UN1 möte.



Sofie vann GuitarHero tävlingen under myskvällen igår.

Björn hälsar att revisorerna vill se att mästarna får in sina intäkts- och internräkningar.

Fredrik påminner om att det är tentavecka nästa vecka

Anders hälsar att upphittat lådans innehåll är förflyttat till sopsäckar.

Tobias hälsar att det har städats i styrelserummet.

Anders hälsar att folk ska gå igenom sina fack.

§13 OFMA

Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 13:02

Vid protokollet

Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande